
Uznesenie a hlasovanie Rady SPF
č. SPF/2023/R/U69/P

Rada SPF poveruje prezidenta na zaplatenie exekučne vymáhanej pohľadávky
oprávneného:
Športový klub polície Modrí Draci Košice, Protifašistických bojovníkov 821/4,
040 01 Košice, IČO: 4210310.
v celkovej výške 78.195,86 Eur z vlastných zdrojov sekretariátu SPF číslo
bankového účtu SK98 0200 0000 0030 7423 6255 v čo najkratšom termíne pre
zamedzenie väčším škodám pre SPF.

Termín: bez zbytočného odkladu
Zodpovedný: prezident SPF p. Šulek

Zápis o hlasovaní
pri rozhodovaní Rady SPF

formou písomného hlasovania

Pozícia v orgáne SPF Meno, Priezvisko
Súhlas/Nesúhlas/

Zdržal sa/Nehlasoval

Prezident SPF Ivan Šulek Súhlas/21.04.2023

Člen pre plávanie nad 2 tis. členov Dagmar Krausová Súhlas/21.04.2023

Člen pre ekonomiku ukončila činnosť -

Viceprezident pre plávanie ukončila činnosť -

Viceprezident pre diaľkové plávanie Miroslava Dubčáková Súhlas/21.04.2023

Viceprezident pre synchr. plávanie Veronika Strapeková Súhlas/26.04.2023

Viceprezident pre vodné pólo Pavol Borsig Nehlasoval

Zástupca športovcov Martina Moravcová Valko Súhlas/21.04.2023

Člen pre legislatívu a právo Lucia Mokrá Súhlas/21.04.2023

Odlišné stanovisko člena orgánu SPF, ktorý nesúhlasil s prijatým/schváleným
rozhodnutím alebo s jeho odôvodnením, ak o to požiadal : Veronika Strapeková

moje súhlasné stanovisko nijako neovplyvní to, že exekúcia bola dôvodná a v krátkej dobe
by sám exekútor exekuovanú sumu stiahol z účtov SPF. V tejto veci je ale úplne iné dôležité
a za tento stav veci ako člen Rady SPF nemôžem niesť zodpovednosť. O tejto záležitosti, a
teda aj o blokácií účtov SPF, som sa ako člen Rady SPF oficiálne dozvedela až dňa
20.04.2023, kedy sa zrazu a urgentne rieši dokonca ešte aj pozastavenie financovania SPF.
Sekretariát, Prezident ani advokát SPF členov Rady SPF o tejto záležitosti ohrozujúcej
financovanie SPF vôbec predtým neinformovali. Prečo sa zaplatenie sumy neriešilo v čase,
keď SPF mala zaplatiť vydané súdne rozhodnutie o zaplatenie 50000 € s príslušenstvom a
prečo sa Rada SPF nezaoberala vecou a niekto nechal sumu narásť o ďalšie náklady na
trovy exekúcie a odmenu exekútora? Prečo sme členovia Rady SPF zrazu postavení pred
hotovú vec a nútení rozhodovať o nej pod tlakom a narýchlo a sme žiadaní o súhlas až teraz?
Doteraz sa nikto na náš súhlas ani názor nepýtal, čo sa ale už dávno mal. Za následky tohto
prípadu nenesiem žiadnu zodpovednosť a žiadam, aby boli členovia Rady SPF podrobne
oboznámení s tým, aké bude mať následky to, že SPF vôbec umožnila, aby vec sa dostala až



do exekúcie, pretože advokát SPF uviedol, že je ohrozené financovanie SPF, čo ma ako
viceprezentku SP zaujalo a hlavne vystrašilo, ak má byť ohrozená činnosť môjho športu SP.

Uznesenie č. SPF/2023/R/U69/P bolo s c h v á l e n é.

V Bratislave, dňa 26.04.2023 Mgr. Ivan Šulek
prezident SPF, v.r.


